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Datum 14-07-2023

Stellers 
vragen

Arnold Posthuma (PvdA)

Onderwerp Vuilnis bijplaatsen – Algemene Politie Verordening (APV)

Aanleiding: Het College is de afgelopen jaar goed bezig geweest om verschillende regels die wat 
losgelaten waren door vorige Colleges, weer op te nemen in de Algemene Politie Verordening (APV). 
Ook ging het College nog een stap verder door daadwerkelijk te gaan handhaven. Een goede 
ontwikkeling, zie onder meer het handhaven op het verbod van aanhangwagens en caravans op 
straat: Gemeente gaat handhaven op aanhangwagens en caravans op straat - Al het nieuws uit 
Voorschoten (voorschotensekrant.nl). Dat komt de leefbaarheid van onze bewoners ten goede.

Bij het doorlezen van de APV van Voorschoten viel het de PvdA op dat er niets opgenomen is voor 
plaatsen van afval naast of bij vuilcontainers. Van vele bewoners hebben we begrepen dat dit zo nu 
en dan ook echt een probleem is in Voorschoten. In vele gemeenten is dit verbod opgenomen in de 
APV en mogen BOA’s handhavend tegen dit laakbare gedrag optreden. Echter, in de APV van 
Voorschoten is hier niets over opgenomen. Dat betekent dat je in Voorschoten gewoon alle troep 
naast een volle vuilnisbak mag zetten, zonder dat je terug gefloten wordt, laat staan dat je boete 
hiervoor krijgt. Onze eigen BOA’s mogen derhalve niet handhavend tegen dit onwenselijke gedrag 
optreden. Een situatie die wat de PvdA betreft anders moet. Temeer, daar een belangrijke 
verandering aanstaande is: bewoners in Voorschoten moeten op einde van het jaar gaan betalen voor 
het aanbieden van grof vuil. De kans bestaat daarmee dat het bijplaatsen van afval bij openbare 
vuilnisbakken gaat toenemen. Als PvdA vinden we dat de gemeente hierop moet anticiperen, onder 
meer door onze BOA’s over meer bevoegdheden te geven.

We willen daarom graag het College de volgende vragen stellen:

1. Is het College bekend met het gegeven dat rommel naast een volle vuilnisbak plaatsen 
gewoon toegestaan is in Voorschoten?

2. Deelt het College de opvatting van de PvdA dat dit een onwenselijke situatie is? Zo ja, hoe 
denkt het College daarmee om te gaan? Zo nee, waarom ziet het College dit niet als een 
probleem?

3. Heeft het College doorgedacht wat de consequenties zijn van het vragen van een vergoeding 
voor het ophalen van grof vuil? Is het College het met de PvdA eens dat de kans op 
zogenoemde bijplaatsingen toeneemt?

4. Wat is het College bereid om hier tegen te doen?
5. Is het College bereid om onze BOA’s te bevoegdheid te geven om hier handhavend tegen op 

te treden?

https://www.voorschotensekrant.nl/nieuws/algemeen/24348/gemeente-gaat-handhaven-op-aanhangwagens-en-caravans-op-straat
https://www.voorschotensekrant.nl/nieuws/algemeen/24348/gemeente-gaat-handhaven-op-aanhangwagens-en-caravans-op-straat
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* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


